

Genuine Treasure Scaffolding System makes an ideal propping system:

Being both a scaffolding and a propping system it is economic and versatile;
It has extremely high strength capacity values, is self supporting and is quick to install.

Allround in standard testing configuration up to 7 meters in height is rated for the following permissible loadings:

With ledger lifts of 2.0 metres interval – up to 40kN per standard;
With ledger lifts of 1.5 metres interval – up to 50kN per standard;
With ledger lifts of 1.0 metres interval – up to 60kN per standard.
(All above safety factor 1.6)

Permissible loadings can be increased considerably further by:

Using reinforced base jacks and head jacks (U-heads);
Additional bracing (ledgers and diagonals), and/or;
Joining standards with our unique twin wedge couplers.
Appropriate static calculations should be performed to prove the appropriate configuration of Rounder components for each individual situation.

俊川棚架系統是一套理想的支撐系統:

其應用於棚架工程及支撐系統，是一套價格相宜及多用途的系統；
另外，其材質及強度乘載力極高，安裝時間短

全方位標準配置測試高達7米，相對承重如下:

橫杆安裝於2.0米高間距 — 可承載重量高達 40kN；
橫杆安裝於1.5米高間距 — 可承載重量高達 50kN；
橫杆安裝於1.0米高間距 — 可承載重量高達 60kN。
(安全系數為 1.6)

當配合以下部件運用，俊川棚架的承重量可進一步提升:

採用增強的底積及頂積 (U頂)；
附加支撐 (橫杆及斜杆)；及/或；
以俊川獨有的雙手扣連接部件。
俊川會為每個客戶進行合適的計算，配合俊川的標準配置，
以符合各種不同施工環境的要求。